
 

VRAAG OM INFORMATIE 

 

nr. 1 

van ROB BEENDERS 

datum: 30 april 2018 

 

 

aan de VREG 
VLAAMSE REGULATOR VAN DE ELEKTRICITEITS- EN GASMARKT 

 

 

 

Uitrol digitale meters  -  Timing Atrias 

 

In de hoorzitting van 16 november 2017 hebben wij reeds vragen gesteld over de timing 

van Atrias. De Vlaamse Regulator van de Elektriciteits- en Gasmarkt (VREG) antwoordde 

toen dat de huidige timing (lancering in september 2018) inderdaad niet mogelijk zou 

zijn en dat hij het parlement op de hoogte zou houden van de verdere ontwikkelingen. 

 
Intussen vangen wij uit diverse hoeken op dat er sprake is van een vertraging met 2 jaar 

(april 2020 wordt genoemd als mogelijk nieuwe go live-datum) en een paar miljoen extra 

ontwikkelingskosten voor rekening van de distributienetbeheerders.  

 
Graag hadden wij volgende info van de VREG gekregen. 

 
1. Klopt het dat er 2 jaar bijkomende vertraging op Atrias zit? Graag, indien dat 

bestaat, een schatting van de nieuwe, 100% haalbare, go live-datum. 

2. Klopt het dat het om enkele miljoenen meerkosten gaat? Voor rekening van wie 

zullen deze meerkosten zijn? Graag, indien die bestaat, een overzicht van de 

doorrekening van de kosten. 

3. We zitten nu aan vertragingsronde nummer 3.  

Gelooft de VREG dat Atrias nog te redden valt? Zo neen, wat zijn de opties? 

4. Is de VREG in overleg met Atrias en de crisismanager? Graag een overzicht van de 

overlegmomenten en het bezorgen van de relevante achtergronddocumenten. 

5. Er zou een externe audit lopen bij Atrias.  

Werkt de VREG daaraan mee? Kan de VREG de eerste resultaten bezorgen aan het 

parlement? 


